
DELO OBČINSKE ORGANIZACIJE ZSMS

Seminarja tokrat ni bilo
Kot vaako letofe konferenca zveze soclallstlčne mta-
dlne v občlnl Center organlzirala tudl letos semlnar
xa mlade aktlvlste, kl naj bl bll od 14. do 16. februarja
v Krškem. Semlnar pa so morall odpovedatl, ker seje
prljavlla komajpolovica od predvldenega števlla ude-
ležencev.

Predsednik OK ZSMS Jaka
Jurček je med vzroki za odpo-
ved navedel predvsem zelo
neprimeren čas. »Najbolj
ugodni meseci za to vrsto na-
še dejavnosti so september,
oktober, april in maj. To je
čas, ko mladi niso obremenje-
ni 2 nekimi dodatnimi dejav-
nostmi. Zdaj pa hoče vsakdo
izkoristiti zadnje zimske dne-
ve za rekreativno smuko.«
Kar dve veliki organizaciji,
Metalka in Univerzitetni kli-
nični center, ki združujeta
okrog 40 osnovnih organizacij
ZSMS, sta imeli ob istem času
tudi svoje zimske igre. Samo
80 prijav je bilo namesto pri-
čakovanih 150 in zato so mo-
rali seminar odpovedati.

- Ali bo odpoved seminarja
negativno vplivala na nadaft-
nje delovanje občinske orga-
nizacije socialistične mla-
dine?

»Na seminarju smo namera-
vali v glavnem nekako skleni-
ti bogato razpravo o gradivu
za republški mladinski kon-
gres. Take pike na i pač zdaj
ne bo. Vendar pa so bile raz-
prave o gradivu za lcongres v
vseh organizacijah tako boga-
te, da nam ne bo težko povzeti
temeljne ugotovitve,« je dejal
Jaka Jurček. Seminaiji pa
omogočajo mladim iz različ-

nih organizacij, da se spozna-
jo med seboj, se dogovoryo za
nadaljnje sodelovanje in us-
kladijo stališča na posamez-
nih interesnih področjih, kot
na primer družbene dejavno-
sti, gospodarstvo in podobno.
»V tem pogledu pa nismo za-
mudili ničesar, saj bomo orga-
nizirali seminar spomladi in
takrat računamo, da bo ude-
ležba polnoštevilna,« je dejal
Jaka Jurček.

- V ponedeljek, 17. februar-
ja, ste imeli sejo občinske or-
ganizacije ZSMS. Na vabilu je
bilo zapisano, da je bila zad-
nja seja nesklepčna. Kako je
bilo s tem?

»V oktobru smo imeli našo
redno sejo z zelo veliko ude-
ležbo. Navzočih je bilo pri-
bližno 100 udeležencev, če-
prav je bilo samih članov
znatno mary. Od 57 jih je bilo
navzočih 36, kar pomeni, da
smo bili še vedno sklepčni.
Ker pa smo imeli na dnevnem
redu zelo pomembna vpraša-
rya (prostovo^jno delo, mla-
dinski domovi, volitve novih
članov konference), se je seja
zelo zavlekla. Udeleženci so
začeli odhajati, med njimi tu-
di člani konference in tako
smo ugotovili, da ne moremo
opraviti volitev, ker smo po-
stali nesklepčni. Sklicali smo

novo sejo v novembru, prišlo
pa je samo 23 članov, za
sklepčnost bi jih moralo biti
29. Ce upoštevamo, da bi mo-
rali izvoliti 9 novih članov za-
to, ker so prejšiyi prenehali z
delom v glavnem iz upraviče-
nih vzrokov (odhod v JLA,
porodniški dopust), potem je
bila naša zadrega s sklepč-
nosijo razumljiva.«

- Kako je bilo s ponedelj-
kovo sejo, 17. februaija?

»Bili smo sklepčni in izvoli-
li smo devet novih članov
konference.«

Na seji 17. februarja so mla-
di iz naše občine sprejeli za-
ključke iz javne razprave o
gradivu za mladinski kon-'
gres. Obravnavali so tud me-
tode dela, ki za mladinsko or-
ganizacijo v sedanjem času
niso več najbojj primerne in
se dogovorili o tem, kako bi
jih spremenili. Predsednik
občinske organizacije ZSMS
je prepričan, da zadreg z ne-
sklepčnostjo in neudeležbo
na seminaijih v prihodr\je ne
bo več. Niko Isajevič


